
                            PROTOKÓŁ  Nr 11/2011 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 

z dnia 12 maja  2011r. 

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Janusz Szczypiorski  -  łowczy Koła TROP
2. Mirosław Marszał     -  łowczy  Koła  CZAJKA
3. Piotr Augustyniak   -  pracownik wydziału UGK
4. Banaszek Leszek    -  Członek Rady Powiatowej Mazowieckiej Izby 
    Rolniczej Powiatu Wołomińskiego.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Spotkanie z przedstawicielami Kół Łowieckich .
3. Zapoznanie się z realizacji Programu Współpracy  Gminy Tłuszcz z 
    organizacjami pozarządowymi za 2010 r.
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem za 2010 r.
5. Sprawy  różne . 
6 .Ustalenie terminu posiedzenia Komisji.

Ad1. Przewodniczący Komisji odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji, który przyjęto jednogłośnie.

Ad2. Przewodniczący Komisji  powitał zaproszonych gości i zwrócił się z 
zapytaniem do przedstawicieli kół łowieckich:
- jakie podejmują działania w związku z niszczeniem upraw przez dziki?

Łowczy Janusz Szczypiorki  poinformował, że obwód jego koła zasięgiem 
obejmuje 3 gminy tj. Jadów, Zabrodzie i Tłuszcz.



W tym roku były z naszej gminy tylko 2 zgłoszenia o zniszczeniu kukurydzy 
przez dziki. Myśliwi jeżdżą co noc, ustrzelili 4 dziki, do loch nie wolno strzelać. 
W razie szkód rolnicy wiedzą gdzie mają składać wnioski, które  później będą 
rozpatrywane i po oszacowaniu  strat będą wypłacane należne odszkodowania.
Rolnik szkodę powinien zgłosić w ciągu 7 dni od daty zaistniałej szkody, a w 
ciągu miesiąca od zgłoszenia otrzyma należne odszkodowanie. 

Łowczy Mirosław Marszał powiedział, że Koło Czajka ma pod swoją opieką 4 
gminy tj. Tłuszcz, Dąbrówka, Poświętne i Strachówka.
W tym roku ustrzelono 4 dziki, a zaplanowano do odstrzału 44 dziki.
Do tej pory zgłoszono 2 szkody w naszej Gminie, na Szczepanku i w Grabowie.
Rolnik w ciągu 7-miu powinien zgłosić szkodę i w ciągu miesiąca wypłacamy 
odszkodowanie. Nie było takiej sytuacji, żeby Ktoś zgłosił szkodę i nie otrzymał 
odszkodowania. 

Adam Wojtyra  zwrócił się z zapytaniem - dlaczego koła łowieckie zaniechały  
uprawy tzw. poletek w  lesie, aby odciągnąć dziki od upraw.

Pan Marszał odpowiedział, że uprawa tzw. poletek nie jest opłacalna, ponieważ 
koła nie posiadają sprzętu , ale dziki są cały czas dokarmiane i tych  szkód jest 
mniej. Bardzo trudno jest upolować dzika, ponieważ w nocy potrafi przebyć 30- 
40 kilometrów.  Najwięcej szkód jest w łąkach , ugorach, tam gdzie jest więcej 
krzaków, zarośli , ale to nie podlega odszkodowaniu.

Pan Szczypiorski powiedział, że koło Czajka na 2 ha uprawia pszenżyto, a  na 
0,5 ha  kukurydzę na kiszonkę w celu dokarmiania zwierzyny, ale nawet jeśli 
pilnujemy jakiejś uprawy powiedzmy całą noc do 4.00  rano, to dziki potrafią 
przyjść o 5.00  rano, kiedy już nikogo nie ma.

Po przeprowadzonej dyskusji ustalono, że informacja o tym, gdzie  do Kogo i w 
jakim terminie należy zgłosić szkodę, zostanie powtórnie rozpropagowana 
wśród sołtysów  i rolników . Sprawą tą zajmie się Pan Piotr Augustyniak. 

Ad3. Komisja zapoznała się  ze sprawozdaniem z realizacji Programu 
Współpracy Gminy Tłuszcz z organizacjami pozarządowymi za 2010 r., które 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad4. Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym za 2010 r 
składające się z:
- bilansu wykonania budżetu Gminy Tłuszcz ,
- łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 
  budżetowego,
- łącznego zestawienia zmian w funduszu,
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- łącznego rachunku zysków i strat.
Informacji i wyjaśnień w tym temacie udzieliła Pani Skarbnik.
Sprawozdanie finansowe stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad5. Danuta Opłotna zwróciła się z zapytaniem: co ze Statutem Spółki  
Wodnej ?

Piotr Augustyniak odpowiedział, że Statut jest już zaopiniowany przez radcę 
prawnego, ale ponieważ jest to reaktywacja Spółki Wodnej, a nie utworzenie 
nowej, to procedura jest bardzo skomplikowana.
Musimy dotrzeć do wszystkich członków istniejącej Spółki  ( a nie ma nawet 
wykazu tych członków ), którzy wybiorą  delegatów i musi się odbyć  Walne 
Zebranie.

Odbyła się dyskusja w wyniku której Komisja wnioskuje:

      -  aby w celu jak najszybszego załatwienia sprawy, rozwiązać istniejącą 
      Spółkę Wodną i powołać nową. 

      -  aby  ZGKiM w  Tłuszczu rozpatrzył możliwość nabycia lub wzięcia w 
      leasing  maszyny do konserwacji i czyszczenia  rowów.

Piotr Augustyniak przekazał informację, że  zbiórka folii po sianokiszonkach i 
nawozach od rolników, którzy  wcześniej zgłaszali się do Urzędu, będzie 
przeprowadzona w dniu 26 maja br. przez ZGKiM w Tłuszczu.  Terminy zbiórki 
folii zostały podane sołtysom Gminy Tłuszcz.

 Ad6. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 23 maja 2011 r. 
godzina na 9.00.
Komisja zaprasza na posiedzenie w tym dniu Pana  Burmistrza i Panią 
Mieczysławę Kaskę  w celu omówienia tematu dożynek gminnych oraz 
leśniczego z  Ostrówka, aby wznowił dyżury w gminie Tłuszcz.

Na tym protokół zakończono.
                                                                   

                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                             Dariusz Kur 
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